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PROGRAM: 

1. Zahájení 
2. Určení zapisovatele, zvolení ověřovatelů 
3. Schválení programu, přidání bodů k projednání a schválení zápisu č.1 ze dne 26.10.2022 
4. Určení člena zastupitelstva spolupracujícího s pořizovatelem na Změně č. 4 ÚP 
5. Volba oddávajících 
6. Ateliér Svatopluk - přijetí rezignací a volba nového představenstva 
7. Zřízení kulturní, sportovní a volnočasové komise 
8. Zřízení pracovní pozice samostatný odborný referent 
9. Zpracování nového strategického plánu rozvoje městyse Liteň 
10. Na vědomí - zavření školky 
11. Diskuse 
12. Závěr 
 

Zasedání Zastupitelstva městyse Liteň (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta městyse Dr.Peter 
Kapusta (dále též jako „předsedající“). 

Přítomni: Peter Kapusta, Dominika Štefflová, Martin Homola, Tomáš Jurajda, Jaroslav Merta, Filip 
Kaštánek, Hana Lukešová, Jan Čech, Jiří Vodička. 

Omluveni: 0 

Neomluveni: 0 

Počet občanů: cca 15 

1. Zahájení 
V 19.00 hod. starosta obce: Přeji hezký dobrý večer všem přítomným, vítám vás na veřejném 
zasedání Zastupitelstva městyse Liteň č.2/2022. Konstatuji, že zasedání Zastupitelstva městyse 
Liteň bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích v platném 
znění, konalo nejméně 7 dnů od vyvěšení pozvánky na úřední desce. Současně bylo konání 
zasedání oznámeno na „elektronické úřední desce“. 

Přítomno je 9 členů zastupitelstva, tzn. že zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

2. Určení zapisovatele, zvolení ověřovatelů 
Zapisovatel určený starostou Dr.Peterem Kapustou je paní Martina Benešová. 
 
Na ověřovatele zápisu jsou navrženi zastupitelé pan Jiří Vodička a pan Tomáš Jurajda. 
 
Hlasování: pro: 9 

proti: 0 
zdržel se: 0 
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3. Schválení programu, přidání bodů k projednání a schválení zápisu 
Zdůvodnění: 
Dle jednacího řádu Zastupitelstva městyse Liteň, čl. 6 „Program zasedání“ navrhl starosta 
Dr.P.Kapusta doplnit původní program (jak uveden na pozvánce dne 26.10.2022) o další body 
k projednání: 
 

11. Provozní řád KC Běleč 
12. Rozpočtové opatření č.14 

 
Návrh usnesení č. 1 z  3-11-2022 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí se zařazením a projednáním bodů: 
 

11. Provozní řád KC Běleč 
12. Rozpočtové opatření 

 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje znění zápisu ze zasedání č. 1/2022, vyvěšeného 
na úřední desce dne 26.10.2022 s tím, že opravujeme zápis v diskusi. 
 
Místo “Pan B. uvedl, že stále má klíče od kina a zeptal se, zda si je toho starosta vědom a 
souhlasí se dvěma promítáními.” bude uvedeno: 
 
“Pan B. uvedl, že stále má klíče od kina a zeptal se, zda si je toho starosta vědom a souhlasí se 
dvěma promítáními. Pan K. se následně zeptal, zda si od pana B. může převzít klíče a zajistit 
rovněž dvě promítání a místostarosta odpověděl , že ano a panu B. důvěřuje. Starosta vzal věc 
na vědomí.”  
Bude dále uvedeno: “Starosta odpověděl , že ano a pánům B. a K. důvěřuje.” 
 
Hlasování: pro: 9 

proti: 0 
zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 1 z 3-11-2022 bylo schváleno. 
 

4. Určení člena zastupitelstva spolupracujícího s pořizovatelem na změně 
č. 4 ÚP 

Zdůvodnění: 
S ohledem na stabilní a odpovědný rozvoj městyse Liteň navrhujeme, aby zastupitel Filip 
Kaštánek dokončil práci na změně č. 4 územního plánu městyse Liteň. 
 
Návrh usnesení č. 2 z  3-11-2022 
 
1. Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje v souladu s § 47 odst. 1 zákona č. 183/2006 Sb., 

o územním plánování a stavebním řádu, v platném znění, určeného člena zastupitelstva 
spolupracujícího s pořizovatelem při projednávání, pořizování a dokončení změny č. 4 
územního plánu městyse Liteň, a to pana Filipa Kaštánka. 

2. Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje starostu k uzavření smlouvy o dílo se 
zastupitelem Filipem Kaštánkem k dokončení změny č. 4 územního plánu městyse 
Liteň.  
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Hlasování: pro: 7 

proti: 0 
zdržel se: 2 (Kaštánek, Homola) 

 
Usnesení č. 2 z 3-11-2022 bylo schváleno. 
 

5. Volba oddávajících 

Zdůvodnění: 
V zákoně č. 301/2000 Sb., o matrikách, jménu a příjmení a o změně některých souvisejících 
zákonů je v §11a uvedeno: Snoubenci projeví vůli, že spolu vstupují do manželství před 
starostou, místostarostou nebo pověřeným členem zastupitelstva obce, která je matričním 
úřadem, a to pouze ve správním obvodu tohoto matričního úřadu. 

Návrh usnesení č. 3 z  3-11-2022 

Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje jako nové oddávající: 

 Petera Kapustu 
 Tomáše Jurajdu 
 Jaroslava Mertu 
 Dominiku Štefflovou 
 Martina Homolu 
 Filipa Kaštánka 
 Hanu Lukešovou 
 Jiřího Vodičku 
 Jana Čecha 

Hlasování: pro: 9 
proti: 0 
zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 3 z 3-11-2022 bylo schváleno. 
 

6. Ateliér Svatopluk – přijetí rezignací a volba nového představenstva 
 
Zdůvodnění: 
Společnost Ateliér Svatopluk o.p.s., jejímž jediným zakladatelem je městys Liteň nemá 
po odstoupení předchozích členů obsazené pozice v dozorčí a správní radě. Je potřeba zvolit 
nové členy v dozorčí radě a správní radě. 
 
Návrh usnesení č. 4 z  3-11-2022 

Zastupitelstvo městyse Liteň jako zakladatel společnosti: 

1. bere na vědomí odstoupení členů dozorčí a správní rady Ateliéru Svatopluk, o.p.s. 
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2. jmenuje s účinností od 3.11.2022 za členy dozorčí rady společnosti Atelier Svatopluk, 
o.p.s. IČ: 24229610 

a) Tomáše Jurajdu 
b) Lukáše Šrámka 
c) Dominiku Štefflovou 

3. jmenuje s účinností od 3.11.2022 za členy správní rady společnosti Atelier Svatopluk,  
o.p.s. IČ: 24229610 

a) Jaroslava Mertu 
b) Martina Homolu 
c) Martinu Benešovou 

Uvedení členové dozorčí a správní rady se svým jmenováním výslovně souhlasí, 
prohlašují, že u nich nejsou zákonné překážky pro výkon funkce člena dozorčí a správní 
rady obecně prospěšné společnosti a souhlasí se svým zápisem do rejstříku obecně 
prospěšných společností vedeného u Městského soudu v Praze, oddíl O, vložka 887. 

4. Pověřuje starostu Dr.Petera Kapustu provedením zápisu těchto změn do rejstříku obecně 
prospěšných společností. 

Hlasování: pro: 9 
proti: 0 
zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 4 z 3-11-2022 bylo schváleno. 
 

7. Zřízení kulturní, sportovní a volnočasové komise 
 
Zdůvodnění: 
Funkční období členů komise zaniklo spolu s vypršením mandátu předchozího zastupitelstva. 
Zastupitelstvo určuje počet členů komise. Počet členů komise musí být lichý. Navrhuji 9 
člennou komisi. Komise slouží jako poradní orgán pro rozhodování vedení městyse. 
 
Návrh usnesení č. 5 z  3-11-2022 

Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje a jmenuje s účinností od 3.11.2022 komisi ve složení: 

Předsedkyně: Dominika Štefflová 
členové: Hana Lukešová 

Jiří Hrách 
Monika Klimentová 
Filip Kaštánek 
Vladimír Kačer 
Karel Tůma 
Jaroslav Merta 
Jana Krtková 
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Hlasování: pro: 9 
proti: 0 
zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 5 z 3-11-2022 bylo schváleno. 
 

8. Zřízení pracovní pozice samostatný odborný referent 
 
Zdůvodnění: 
V současné době jsou na úřadu městyse zaměstnány 3 pracovnice na plný úvazek a jedna 
na poloviční. To neodpovídá počtu zřízených/schválených pozic. V brzké době může dojít 
k plánované dlouhodobější nepřítomnosti paní matrikářky Nožinové 
V současné době jsou všichni pracovníci maximálně vytíženi a tato nová pozice bude z velké 
časti sloužit jako podpora současného vedení radnice. Zároveň bude vykrývat dobu 
nepřítomnosti (dovolená/nemoc) ostatních kolegyň, tak aby nemusel být omezen provoz úřadu. 
 
Návrh usnesení č. 6 z 3-11-2022 

Zastupitelstvo městyse Liteň pověřuje starostu Dr. Petera Kapustu zřízením nové pracovní 
pozice samostatný odborný referent. 

Dopad na rozpočet: 
cca 375 000Kč/rok včetně odvodů na zdravotní a sociální pojištění 
 
Diskuse k návrhu usnesení: 
 
Vodička: „Bývalý starosta pracoval pouze se dvěma pracovnicemi, práce na dotacích za celkem 160mil. 
Kč, a stačilo to. Nedá se počítat s takovým množstvím práce, naopak, dvojnásobný počet zaměstnanců 
bude mít poloviční práci. 
V privátní firmě zaměstnankyně vracející se z mateřské dovolené dostane zpět své místo, zástup 
odchází. 
Pořád přibývá úředníků, není normální, aby to tak fungovalo. 400tis. Kč vydáme za nic. Práce 
nepřibylo.“ 
 
Kapusta: „Toto usnesení by legalizovalo situaci, která na radnici už je.“ 
 
Kaštánek: „Zaměstnavatel je městys Liteň, nikoli úřad. 4 lidi je plýtvání. Skutečné náklady budou vyšší 
než 400tis.Kč, odhadem o 120tis. víc. Práce je méně. Měli jste dát jednomu člověku výpověď. Vyhráli 
jste volby, musíte nést zodpovědnost. Výpověď jsem jedné pracovnici jako bývalý starosta nedal, 
protože jsem končil.“ 
 
Čech: „Těžko budou všechny 4 pracovnice maximálně vytíženy.“ 
 
Merta: „Nové vedení převzalo 3,5 pozic.“ 
 
Hlasování: pro: 5 

proti: 4 (Kaštánek, Vodička, Lukešová, Čech) 
zdržel se:  

 
Usnesení č. 6 z 3-11-2022 bylo schváleno. 
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9. Zpracování nového strategického plánu rozvoje městyse Liteň 
 
Zdůvodnění: 
Zpracování strategického plánu obce (v praxi je nazýván různě – program rozvoje obce, 
strategický plán obce apod.) vychází ze zákona č. 128/2000 Sb., Zákon o obcích, který v §2 
odst. 2) stanovuje, že: „obec pečuje o všestranný rozvoj svého území a o potřeby svých občanů; 
při plnění svých úkolů chrání též veřejný zájem.“ Naplnění tohoto odstavce je pak dále svěřeno 
do kompetence zastupitelstva; v ustanovení §84 v odstavci 2) písm. a) říká, že zastupitelstvu 
obce je vyhrazeno schvalovat program rozvoje obce.  
Strategický plán (program rozvoje obce) je tedy základním rozvojovým dokumentem obce.  
 
Jeho úlohu lze shrnout do následujících bodů: 

 stanovuje hlavní oblasti rozvoje obce, 
 formuluje možná řešení rozvoje obce, 
 slaďuje představy jednotlivých subjektů o rozvoji obce, 
 je podkladem pro územní průmět rozvoje v územním plánu, 
 zvyšuje připravenost obcí k získání vnějších finančních prostředků, 
 je východiskem pro rozhodování orgánů obce v rozvojových záležitostech. 

Platnost stávajícího Strategického plánu rozvoje městyse Liteň pro období 2015 – 2022 končí 
ke konci tohoto roku. Z tohoto důvodu a také z důvodu koordinace čerpání dotačních 
prostředků ze zdrojů EU i národních programů v novém programovacím období 2022-2027 je 
nezbytné vypracovat nový strategický plán. Vzhledem k jeho časovému a finančnímu 
(z hlediska dotací) navázání na toto programovací období je žádoucí, aby pokrýval časové 
období 2023-2029 (dotační prostředky alokované na rok 2027 mohou být dle pravidla n+2 
čerpány ve dvouletém období, tedy až do roku 2029; v případě, že alokace roku 2027 nebude 
v daném roce plně nasmlouvána, je reálné vyhlášení dalších výzev v roce 2028). 

Protože zpracování strategického plánu vyžaduje patřičnou odbornost v oblasti regionálního 
rozvoje a regionální politiky, jeho realizace probíhá formou výběrového řízení, resp. veřejné 
zakázky. Takový postup je ovšem časově a finančně náročný, nehledě na skutečnost, že se 
do výběrového řízení nemusí přihlásit odborně zdatní zpracovatelé. Z tohoto důvodu lze 
Zastupitelstvu doporučit, aby zpracování strategického plánu zadalo liteňskému občanovi 
RNDr. Vladislavu Čadilovi, Ph.D., který má dlouholeté zkušenosti v oblasti regionálního 
rozvoje a tvorby rozvojových koncepcí a strategií, a který se nabídl, že strategický plán 
vypracuje ve svém volném čase a zdarma a dodá jej nejpozději do 31.3.2023. Metodický postup 
zpracování strategického plánu včetně harmonogramu je uveden v příloze na elektronické 
nástěnce. 

Návrh usnesení č. 7 z 3-11-2022 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. Souhlasí se zpracováním Strategického plánu rozvoje městyse Liteň pro období 2023-2029. 

2. Souhlasí, že Strategický plán rozvoje městyse Liteň pro období 2023-2029 zdarma zpracuje 
RNDr. Vladislav Čadil, Ph.D., a to nejpozději do 31.3.2023. 
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Dopad na rozpočet  
kladný, nebude potřeba platit externího specialistu 
 
Diskuse k návrhu usnesení: 
 
Kaštánek: „Dopad nemůže být kladný, jelikož s těmito náklady se nepočítalo v rozpočtu ML 
na příští rok.“ 
 
Vodička: „Měli jsme kvalitní strategický plán. Je rozumné nyní měnit zpracovatele? Existuje 
riziko, že nebude taková kvalita. Zasahovat do fungujícího systému vnáší nejistotu, proč to tedy 
nezadat stejnému zadavateli, který má skvělé reference, byli jsme schopni načerpat obrovské 
množství peněz.“ 
 
Kaštánek: „Vydali jsme cca 25tis. Kč za kvalitní strategický plán.“ 
 
Čadil: „Metodologicky je analytická část předchozího strategického plánu naprosto špatně. 
Musíme se bavit o strategii, co chceme dělat na úrovní školství, např. Analýza stanoví slabé 
stránky, část strategická slabiny řeší. Nikdo nechce projekty rušit, ale na tyto navázat, 
prospektivní část. 
Reference o mne lze dohledat, např. Prof. Jurajda, podílel jsem se na tvorbě národní politiky 
výzkumu a inovací. V r. 2003-2005 vedoucí na krajském úřadě Středočeského kraje, vytvořil 
jsem schémata čerpání dotací. Mám mezinárodní zkušenosti. U p.Janáka chyběl participativní 
princip.“ 
 
p. Šafránek: „4 roky se zde na něčem soustavně a intenzivně pracovalo, neřekl jste nic 
konkrétního. Kdy vlastně se bude začínat s prací, co se bude dít s těmi 88 body sepsanými 
bývalým starostou, peníze jsou na cestě, co se bude dít od 31.3.2023? My spoustu z těch věcí 
máme dávno hotovo. Co bude s tím, co už je schváleno? Rád bych viděl vodu, kanalizaci. Bojím 
se o rozjeté projekty.“ 
 
Čadil: „Do konce r.2022 analýza dat ČSÚ (statistická data obcí, školy, atd.), rozhovory se 
zástupci škol, spolků, atd., obec poskytne data o infrastruktuře (např. VaK) – na základě analýzy 
by se zač. roku 2023 pozvali zástupci různých spolků, prodiskutují se tematické panely – výstup 
z těchto jednání bude zdrojem pro rozhodování Zastupitelstva. Vytvoří se návrhová část. Část 
realizační je zodpovědnost Zastupitelstva, záleží na něm, jak projekty bude realizovat. 
Strategický plán se netýká jen městyse Liteň, ale i jiných aktivit, projekty, které pořádá např. 
farnost, zámek – jde o to tyto projekty propojit (doprovodné akce v kině např.). Priorita 
realizace je na zastupitelích, ne na mne.“ 
 
Kaštánek: „Nechtěl jsem přijímat nový strategický plán, protože jsem jako starosta končil“ 
 
Hlasování: pro: 5 

proti: 0 
zdržel se: 4 (Kaštánek, Vodička, Lukešová, Čech) 

 
Usnesení č. 7 z 3-11-2022 bylo schváleno. 
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10.    Na vědomí - zavření školky 
 
Oznámení uzavření MŠ v době vánočních prázdnin, dopisem ředitelky A.Pertlové ze dne 
17.10.2022: 
 
Vážený pane starosto, vážené zastupitelstvo, 
obracím se na Vás s informací o plánovaném uzavření mateřské školy v době vánočních školních 
prázdnin. Provoz MŠ bude do čtvrtka 22. 12. 2022. V době od 23. 12. 2022 do 30.12.2022 bude školka 
uzavřena. Provoz bude obnoven v pondělí 2.1.2023. 
Termíny uzavření budou včas vyvěšeny v šatnách pro rodiče dětí a na webu MŠ. 
Děkuji a s pozdravem 
 
Aneta Pertlová 
ředitelka  
 

11.      Provozní řád KC Běleč 
 
Zdůvodnění: 
V novém Komunitním centru Běleč je potřeba vyvěsit na viditelném místě (místech) provozní 
řád. Přílohou provozního řádu bude aktuální seznam kontaktů na 2 lokální správce a na obec 
(správce budov, starosta, místostarostové) 
 
Návrh usnesení č. 8 z 3-11-2022 

Zastupitelstvo městyse Liteň bylo seznámeno s obsahem a zněním provozního řádu KC Běleč 
Zastupitelstvo schvaluje tento provozní řád. 

Diskuse k usnesení: 

Čech: chyby např. že nesmí zasahovat lidé v případě náhlých nehod. 
Merta: „provoznímu řádu je nadřazen zákon, např. povinnost první pomoci“ 
Kaštánek: „v dokumentu jsou hrubé chyby, proč je provozní doba jen do 19hod?“ Provozní řád 
by měl mít přátelský duch, je velmi restriktivní, nelze zavolat městskou policii (Liteň nemá), 
policie sem nepojede, nemáme žádnou dohodu.“ 
Vodička: „provozní řád několikrát zmiňuje pracovníky KC, tam ale žádní nebudou. Musí se 
opravit. Schází telefonní kontakt.“ 
 
Zastupitelstvo se dohodlo, že se nebude hlasovat. Je nutno provozní řád přepracovat, schválí se 
na příštím zasedání Zastupitelstva městyse Liteň. 
 
Hlasování neproběhlo. 
 
Usnesení č. 8 z 3-11-2022 nebylo schváleno. 
  



Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva Městyse Liteň č.2/2022 
 
 

12.    Rozpočtové opatření č. 14 (RO/2022/014) 
 
Zdůvodnění: 
V tomto rozpočtovém opatření jde o tyto změny: 
 
§ 6112 položka 5023 navýšení výdajů: odchodné starosta    241 000 Kč 
§ 3613 položka 2132 navýšení příjmů:  z pronájmu sportovní haly  420 000 Kč 
§ 3722 položka 5169 snížení nákladů: likvidace kom. odpadu  191 000 Kč 
§ 3723 položka 5169 navýšení výdajů: likvidaci tříděného odpadu  370 000 Kč 
 

 
 
Návrh usnesení č. 9 z 3-11-2022 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje rozpočtové opatření č.14 (RO/2022/014) 
v předkládaném znění. 
 
Hlasování: pro: 9 

proti: 0 
zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 9 z 3-11-2022 bylo schváleno. 
 

13.   Diskuse 

Vodička: „4.11. bude sázení stromů. Firma sází sama. Je třeba zmínit Mořině další řadu stromů, 
snížit pachtovné.“ 

Jurajda: „Brzy bude propojena Leč s Litní bez aut, ekopark po turistické cestě. Chceme 
pokračovat v těchto aktivitách, pokračovat do Bělče, Vlenců, Karlštejna.“ 

Lukešová: „Na Měňanské ulici jsou vyvráceny 2 stromy.“ 

p.N.: 
 „Podporuji p.Čadila. Proč by se neměl měnit projektant strategického plánu? Proč by 

nové vedení nemohlo mít svého člověka, když za p.Kaštánka se vyměnila knihovnice , zubařka, 
doktor?“ 
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 „Pan D. vydělává v Litni hromadu peněz, nejde, aby část peněz proudila do obecní 
pokladny? Proč by to nešlo? Proč by měli peníze dostávat v Tetíně?“ Odpověď starosty: „Nelze, 
závisí na sídle firmy.“ 
 „Nejmenovaný starosta jiné obce odmítl POBERO, z toho důvodu, že Rumpold je 

levnější než POBERO. Je POBERO pro Liteň levnější? Nešlo by to zkontrolovat?“ 
 „Má p.D. zastavenou stavební činnost? Povolíte mu to?“ Odpověď starosty: 

„Nepovolíme.“ 
 „Liteňské zrcadlo by mělo pokračovat. Pan N. měl článek a nebylo mu povoleno jej 

otisknout. V LZ psán od zámku Liteň lživý článek. Kaštánek nechtěl článek vydat. Nikoho jsem 
nepomlouval.“ 

Jurajda: „Liteňské zrcadlo: nová redakční rada není, povinnost to není. V nějaké formě 
pokračovat chceme, např. formou radničního zpravodaje.“ 

Kaštánek: „Máte zákonnou povinnost informovat občany. Nemohou to být Naše Noviny, není 
takový prostor. V LZ vycházely perfektní články, např. z historie. Slovo starosty je běžná věc, 
i proto, že starosta je ten, kdo ví, co se děje v obci.“ 

Vodička: „Všichni zastupitelé chtějí vydávat články, i historické. Článek paní L. na nikoho 
neútočil, byly tam nepravdivé informace, ale ne na osobní úrovni.“ 

p.K.: „Ne všichni občané Liteňské zrcadlo chtějí, považují jej za zbytečné.“ 

 

14.   Závěr 

Pan starosta ukončil veřejné zasedání ve 20.33 hodin. 

 

Zapsala:   Martina Benešová dne 3.11.2022 
  

 

Ověřovatelé zápisu: Tomáš Jurajda  dne 9.11.2022 
  

 

Jiří Vodička  dne 9.11.2022 
  

 

Starosta obce:  Peter Kapusta  dne 9.11.2022   

Razítko obce:  
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Vyvěšeno na pevné i elektronické úřední desce dne: 09. 11. 2022  

Sejmuto dne: ……….2022 

Přílohy zápisu: 1. Prezenční listina 
2. Rozpočtové opatření č. 14 (RO/2022/014) 


